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From Rene Jansen to Everyone:  09:11 AM 

Ik ben René, werk bij DWA en ondersteun 02025 en alle koplopers met organisatorische, technische 

en financiële kennis. 

From Thijs Haverkamp to Everyone:  09:11 AM 

Ik ben Thijs Haverkamp. Ik heb te vieren dat ik vandaag én het Energieontbijt aan elkaar mag praten 

én een meetup met de duurzame koplopers van de HvA. Ik kan dus weer vol energie verder na 

vandaag! 

From stefan hikspoors to Everyone:  09:11 AM 

Stefan Hikspoors. coordinator duurzaamheid Oost. ik ga vandaag weer een vervolg stap zetten naar 

collectief inkoop van isolatie 

From Martin Jas-Mögling to Everyone:  09:11 AM 

Martin Jas-Mögling, Coördinator van de Groene Hub, en als zij project ben ik bezig om de 

verduurzaming van een pand uit 1678 te begeleiden, offertes aanvragen etc. dus ben erg beniuwd 

naar wat er vandaag verteld gaat worden 

From linda vosjan to Everyone:  09:11 AM 

ik ben Linda Vosjan van IJburg en zoek naar manieren om IJburg verder te verduurzamen. Het logge 

stadswarmtenet is niet makkelijk te verduurzamen, dus wie ideeën heeft, laat het me weten! 

lindavosjan@hotmail.com 

From Simon Brod to Everyone:  09:11 AM 

Goedemorgen, ik ben Simon Brod, meer dan 20 jaar in de energieindustrie, kan helpen een business 

case opstellen of evalueren. 

From Peter Nieuwendijk to Everyone:  09:11 AM 

Peter Nieuwendijk, werkzaam bij vereniging Hendrick de Keyser. Ik ben geïnteresseerd naar 

verduurzaming monumentale panden. Deze slag gaat HdK maken. 

From Patrick, Spijkerenergie Arnhem to Everyone:  09:12 AM 

Patrick Spijkerenergie Arnhem. Steeds meer mooie resultaten met een integrale aanpak. Zoals 

BuurtGroenBedrijf, BuurtBaanBureau, BuurtAannemersBedrijf, enz enz. Voor de buurt, door de 

buurt.  

From Jantien van Oord to Everyone:  09:12 AM 

Jantien van Oord - coordinator Duurzaamheid stadsdeel West - handvaten krijgen voor goede start 

met isolatie initiatieven 

From Maxje van der Heijden to Everyone:  09:12 AM 

Maxje van der Heijden - Ik werk voor Tertium en werk nu een jaar in het veld van de energietransitie. 

Steeds gemotiveerder!  

From Sophie van Hattum to Everyone:  09:13 AM 

Hoi, ik ben Sophie van Hattum. Op het moment ben ik bezig met de master Building Technology aan 

de TU Delft. Ik ben deze week begonnen met mijn afstudeerscriptie over het Green Light District en 

het verduurzamen van monumentale gebouwen. 

From Nicolien van der Grijp to Everyone:  09:13 AM 

Ik ben Nicolien van der Grijp. Werk bij de VU. We gaan volgende week de eerste stap zetten om alle 

onderzoekers die met energie bezig zijn samen te brengen onder 1 koepel.  

From Sjors Beenker to Everyone:  09:13 AM 

Ik ben Sjors Beenker. De eigenaar van ons woongroepen pand krijgt 'n nieuwe baas (De Key). Een 

nieuwe groepsgenoot voorzag diverse lampen van bewegingsmelders en vandaag hoop ik op meer 

goed nieuws voor bv isolatie! 
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From Antoinette to Everyone:  09:13 AM 

Hoi, ik ben Antoinette van Spijkerenergie uit Arnhem. Ik woon in het Spijkerkwartier, een wijk 

gebouwd in de 2e helft 19e eeuw met prachtige herenhuizen. Ook in onze wijk zijn enkele bewoners 

die met hun herenhuis van het aardgas gaan! Om te delen: radiatorventilatoren waarmee je jouw 

radiatoren kunt transformeren tot lage temperatuur radiatoren, zie: 

https://www.youtube.com/watch?v=IgT9c556W_k 

From Mechtild Linssen to Everyone:  09:13 AM 

Mechtild Linssen, een van de initiatiefnemers van KetelhuisWG. Doel is van onderop te organiseren 

dat de WGbuurt voorzien wordt van een betaalbaar duurzaam energiesysteem dat we zelf in 

eigendom hebben en beheren.  

From Ingrid Houtepen to Everyone:  09:13 AM 

Goedemorgen allemaal, ik ben Ingrid, ik werk bij !WOON o.a. aan het programma energie besparen. 

Ik ben trots op alle posters die wij vorige week in de stad hebben kunnen ophangen en andere 

vormen van PR met het motto " Enkel glas? Niet meer van deze tijd! " Mooi om te zien, en weliswaar 

een negatief frame maar het is echt tijd dat verhuurders die dit laten zitten in hun panden daar werk 

van maken. En even naar vandaag: het zijn gelukkig ook mooie oplossingen voor in monumenten! 

From huibert to Everyone:  09:13 AM 

zelfstandig energie- en comfortrekenaar, momenteel bezig met verduurzaming 350 jaar oud pand bij 

Zeeburg - en met mijn eigen pand uit 1890. 

From Merav to Everyone:  09:13 AM 

Hoi, Ik ben Merav, procesbegeleider bij de gemeente Amsterdam in het team Amsterdam 

Klimaatneutraal. Ik vier dat we hier zoveel kennis met elkaar delen, dat moet de exponentiële groei 

goed doen. Ik ben geïnteresseerd om nieuwe initiatieven te leren kennen/ontmoeten, meld je bij mij 

als je nog niet met je initiatief op Nieuwamsterdamsklimaat.nl staat! 

From Govert Barents to Everyone:  09:13 AM 

Hoi, ik ben Govert Barents en ben bezig een monumentaal pand op de Prinsengracht ‘All-Electric’ te 

maken. De vergunning is net binnen, dus we zijn van start! Isoleren is onze uitdaging ;-)  Dus kom 

zeker langs om het eens te bekijken! 

From Ti Er to Everyone:  09:13 AM 

Christine, woon in 17e eeuw monument - heel mooi, maar krijg maagpijn van de energie die dat 

opslokt. Geniet dat ik thermogordijnen heb gekocht. Ondersteun energietransitie als vrijwilliger in 

Jungle Amsterdam. 

From guuswestgeest to Everyone:  09:14 AM 

ik ben guus westgeest, LochemEnergier, projectleider de Pilot waterstof in Berkeloord te Lochem, Dit 

is een RijksBeschermd Stadsgezicht waarin zich zo’n nerd monumentale panden bevinden. Komende 

winter gaan wij 10-15 woningen op waterstof overzetten, belangrijk hierbij s dat de monumenten  

eerst zullen worden geïsoleerd.  het is een samenwerkingsverband tussen LE, leiander, Remeha 

BBSB,en gemeente Lochem 

From Bob Van Wely to Everyone:  09:24 AM 

Ik ben Bob, eigenlijk de woonbotenexpert, maar nu ook bezig met het verduurzamen van een 17de-

eeuwse Friese boerderij met rieten kap. Die gaat van het aardgas af. Ben op zoek naar een goede 

monumentaal-verantwoorde isolatie voor een rieten kap. 

From Roos van Oss to Everyone:  09:29 AM 

Hoi, Roos van Oss, werkzaam bij Hendrick de Keyser. Verduurzamen kan altijd! Ik ben benieuwd naar 

ideeën over monitoren van duurzaamheidsmaatregelen. 
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From Timo to Everyone:  09:31 AM 

Hoi Hoi! Ik ben Timo Gras, ook werkzaam bij Hendrick de Keyser samen met mijn collega's Roos en 

Peter. Vereniging Hendrick de Keyser zet zich in voor het behoud van architectonisch of historisch 

belangrijke gebouwen en hun interieur. Wij doen dit door panden te verwerven, en ze vervolgens te 

restaureren en te verhuren. 
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Peter. Vereniging Hendrick de Keyser zet zich in voor het behoud van architectonisch of historisch 

belangrijke gebouwen en hun interieur. Wij doen dit door panden te verwerven, en ze vervolgens te 
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Dank allemaal voor jullie deelname tot het volgende Energieontbijt 10 december! 

Je  kan je je al aanmelden via onze site 02025.nl. ! 


